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Nijkerk, 26 januari 2022 
  
Aan het college van B&W van de gemeente Nijkerk 
 
Geacht college, 
 
Op grond van artikel 33 van het Regelement van Orde van de gemeenteraad wil de CDA-fractie 
vragen stellen over de reconstructie van de Oranjelaan en het Willem Alexanderplein. Wij hebben op 
de inloopavonden kennis genomen van de plannen in dit gebied en 2 onderdelen van dit plan roepen 
bij ons vragen op. Als eerste, het splitsen en versmallen van de Stationsweg voor het station, dit gaat 
volgens het CDA gevaarlijke situaties opleveren voor het autoverkeer, maar vooral voor fietsers. 
Bussen moeten hier ook in- en uitvoegen. Het is niet voor niets dat in het verleden de stationsweg is 
verbreed om gevaarlijke situaties te voorkomen en een betere doorstroming van het verkeer te 
bevorderen. Versmallen van de stationsweg is, wat het CDA betreft, pas aan de orde als er een 
oplossing gevonden is voor de grote verkeerstroom over deze weg. 
 
Tweede punt dat ons opvalt is het weghalen van 52 parkeerplaatsen op het Willem Alexanderplein. 
Het weghalen van deze parkeerplaatsen gaat onherroepelijk lijden tot een onaanvaardbare 
parkeerdruk in de omgeving m.n. de Oranjebuurt. Verder maken veel mensen gebruik van deze 
parkeerplaatsen om het gezondheidscentrum De Nije Veste te bezoeken, omdat zij de parkeergarage 
onder de Nije Veste als moeilijk toegankelijk ervaren en deze daarom mijden. 
 
Het CDA heeft dan ook de volgende vragen aan het college: 
 

1. Is het college het met ons eens, dat het opsplitsen en versmallen van de Stationsweg 
gevaarlijke situaties op zal gaan leveren voor het autoverkeer, maar vooral voor het 
fietsverkeer en dat dit pas aan de orde kan zijn als er een oplossing gevonden is voor de 
grote verkeerstroom op deze weg. Zo ja, is het college bereid deze plannen vooralsnog niet 
uit te voeren dan wel met een betere en veiliger oplossing te komen, zo nee, welke 
argumentatie hanteert het college om vast te houden aan de voorgestelde plannen.  
 

2. Is het college het met ons eens, dat het weghalen van 52 parkeerplaatsen op het Willem 
Alexanderplein zal leiden tot een onaanvaardbare parkeerdruk in de omgeving m.n. de 
Oranjebuurt en dat voor veel mensen het gezondheidscentrum de Nije Veste moeilijker 
bereikbaar zal worden. Zo ja, is het college bereid deze parkeerplaatsen te handhaven en zo 
nee, kan het college ons een gedetailleerde cijfermatige onderbouwing geven waarom de 
genoemde parkeerplaatsen volgens hen niet meer nodig zouden zijn, waarbij rekening wordt 
gehouden met de locatie en de toegankelijkheid van deze parkeerplaatsen. 

  
 
Het CDA ziet uw beantwoording met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Bert Veldhuizen 
Fractie CDA 
bertveldhuizencda@gmail.com     
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